
Gemeente Landgraaf  
Technische vragen: 
Programmabegroting 2024 
 
Technische vragen die samenhangen met een commissie of raadsvergadering worden in principe 24 
uur vóór aanvang van die vergadering beantwoord, mits de vragen niet later dan maandag 9.00 uur 
zijn ingediend. 
 
Raadslid: Dhr. Van Oosteroom Afdeling:  
Fractie: OPL Ambtenaar:  
Datum:  27 oktober 2023 Datum:  
 
    
    
    

Vraag 1: 
In de programmabegroting van 2023-2026 was onder RVR 07 kleinschalige voorziening 
Nieuwenhagen voor de jeugd  € 41.000 incidenteel begroot. Wat is er met deze investering gebeurt? 
 
Antwoord: 
 
Vraag 2 
In de programmabegroting van 2023-2026 is onder PVC 05 Aanpak eenzaamheid. € 8000 
structureel. Wat is er aan eenzaamheid bestrijding gedaan. Week van de eenzaamheid 28 september 
T/M 4 oktober 2023 ?                                                                                                                                                 
Bewustwording campagnes? Training ouderen adviseurs ? Emotielijn  brugklassen ? 
Gecommuniceerd ? Waar? 
Antwoord: 
 
Vraag 3 
Programmabegroting 2024-2027 
Pag. 44 1.1.6. 
Uitvoeren voorlichtingscampagne en interventies op het gebied van Cybercrime. Hoe? 
Antwoord: 
 
 
Vraag 4 Pag. 45 GR 
Anti-discriminatievoorziening – centrumgem. Maastricht € 31000 . Wat ziet de burger van Landgraaf 
hiervan? Antwoord: 
 
Vraag 5 Pag. 51 en 53  2.1.2. 
Voorbereiding aanleg Randweg Abdissenbosch. Wat wordt er bedoelt met “ ontwikkelingen in de 
gaten houden”? Wanneer was het laatste contact met de provincie? Wie heeft de lead ?                                         
Wie monitort het project ? 
Antwoord: 
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Vraag 6 Pag. 64 
Er is een structurele oplossing nodig voor Basisschool “De Schatgraver”. Wat is momenteel de stand 
van zaken? Is er overeenstemming met de bewoners in de directe omgeving? Is de financiering 
geregeld? 
Antwoord: 
 
  
Vraag 7 
Pag. 78  5.3.5.1. Onderhoud kunstwerken openbare ruimte. Stand van zaken onderhoud 
“Schachtwiel”? 
 
Antwoord: 
 
.1.6. Programma 6 – Sociaal Domein:  
  
Vraag 8: Pag. 83 / alinea 3: 
Men spreekt van ‘bestrijding van eenzaamheid’. 
Welke concrete projecten en activiteiten worden in de gemeente Landgraaf georganiseerd om 
eenzaamheid tegen te gaan en welke concrete activiteiten werden in de Week tegen Eenzaamheid 
van 28 september tot 5 oktober in de gemeente Landgraaf georganiseerd? 
Dus graag concrete voorbeelden, met name gericht op ouderen en niet enkel alleen  verwijzing naar 
‘Landgraaf Verbindt’! 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 9: Pag. 83 / alinea 4 :  
“Intentie is het openstellen van huiskamers als brede inloopvoorziening”. 
- Wat wordt bedoeld met ‘brede’ inloopvoorziening? 
- en willen deze juridisch zelfstandige verenigingen en stichtingen dit wel? 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 10: Pag. 83 / alinea 4:: 
In de tekst staat …..“het meer benutten van buurt- en wijkcentra”…”.   
Hoe kunnen we buurtcentra nu meer benutten als we deze in de gemeente Landgraaf helemaal niet 
meer hebben?  
Buurthuizen zoals het Oratorium, De Kleikoel, Danielstraat, Eikske 1, ’t Noarberhoes, de Beute en 
de Molt zijn immers allen in de loop der jaren vanwege bezuinigingen gesloten en de meesten zelfs 
gesloopt. 
En Landgraaf kent maar een wijkcentrum, namelijk wijkcentrum An de Koel in het Eikske. Alle 
resterende gebouwen zijn gemeenschapshuizen en MFC An d’r Put. 
Kortom: waar hebben we het over? 
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Antwoord: 
 
Vraag 11: Pag. 83 / alinea 5 – laatste regel:  
Hier wordt gesproken over ‘ouderen’. Wat verstaat de schrijver onder ‘ouderen’. (Vanaf welke 
leeftijd?). 
 
 
Antwoord: 
 
  Vraag 12: Pag. 84 / alinea 1: 
Wat verstaan de schrijvers onder ‘de doorgaande lijn’ en wat onder ‘verantwoord burgerschap’? 
(s.v.p. met concrete voorbeelden). 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 13: Pag. 84 / alinea 3: 
Hier staat geschreven….”een luisterend oor en kunnen zij begeleid worden naar laagdrempelige, 
voorliggende voorzieningen en activiteiten”. 
 Maar daarmee wordt enkel de sociale eenzaamheid aangepakt. 
Maar welke concrete activiteiten en projecten zijn er in Landgraaf om de veel complexere vormen 
van eenzaamheid, zoals de emotionele en existentiële eenzaamheid aan te pakken? 
En waarom horen we in Landgraaf niets over de Week tegen de Eenzaamheid?  
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 14: Pag. 84 / alinea 4: 
Wanneer wordt de Lokale Inclusie Agenda (LIA) ter vaststelling voorgelegd?                       (Graag 
concrete datum). 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 15 Pag. 86 / alinea 3 – laatste regel: 
“Desondanks is nog steeds sprake van een stijgende vraag naar ondersteuning vanuit de WMO en in 
het bijzonder huishoudelijke hulp. Daarom is de transformatie van de WMO ingezet, gericht op het 
opnieuw opzetten van de voorzieningen en uitvoeringsprocessen”.  
Deze omschrijving is nogal vaag.                                                                                                         Kunt 
u concreet aangeven en concrete voorbeelden geven van de wijze waarop u de steeds stijgende 
vraag naar ondersteuning vanuit de WMO gaat aanpakken? 
 
Antwoord: 
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Vraag 16: Pag. 88 / 1e alinea: 
Hoe wordt de hulpverlening aan (mogelijk) gedupeerden in zake de Kinderopvangtoeslagaffaire 
(KOTA) er in Landgraaf vorm gegeven?  
 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 17: Pag. 89 /Beleidsindicatoren: 
Hoe kan het dat eind 2023 een aantal cijfers (zie: *) van het jaar 2022 nog niet beschikbaar zijn? 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 18: Pag. 90 / alinea 2: Continuering project Vebego: 
Hoeveel bedroeg in 2023 het aantal deelnemers en hoeveel mensen gaan in 2024                  (kosten 
€ 70 duizend) en 2025 (kosten € 45 duizend) deelnemen?  
M.a.w. wat zijn de kosten per deelnemer in 2024 en 2025? 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 19: Pag. 90 / alinea 6: 
Waaruit bestaan de structurele ‘ruimtevraag’ kosten (€ 6000,-) voor de consulenten van ISD BOL die 
opgeleid zijn om de Voorzieningwijzer af te kunnen nemen?  
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 20: Pag. 92/ 6.2.1.: 
 Hier is sprake van een “preventieplan jeugd” en naschools activiteitenaanbod   voor 
jongeren in de wijk”. 
- Over welke leeftijdscategorie jeugd en jongeren hebben we het dan? 
- en waar is de scheidslijn tussen jeugd en jongeren?   
 
Antwoord: 
  
Vraag 21: Pag. 92/ 6.2.4.: 
- Hoe ziet de “aanpak Landgraaf een tegen eenzaamheid” er nu concreet uit? 
 
Antwoord: 
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Vraag 22: Pag. 96 / Bijdrage aan Professionele Gesubsidieerde Organisaties: 
Organisaties zoals Belangenvereniging Rimburg, Stichting Park Strijthagen, Stichting Samen Delen, 
Stichting Voedselbank, Consuminderhuis en Leergeld Parkstad zijn toch geen professionele maar 
vrijwilligersorganisaties? 
 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 23: Pag. 96 / Bijdrage Professionele Gesubsidieerde Organisaties: 
Hoe is het grote verschil te verklaren over het bedrag dat Stichting Park Strijthagen, welke ook 
wijkpunt An de Koel exploiteert in 2024 ontvangt (€ 36.000,-) en Stichting An d’r Put (€ 130.000)? 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 24: Pag. 98 / 1e alinea: 
“Deze subsidie is inclusief een tijdelijke uitbreiding voor 2 fte buurtopbouwwerk “                   en 1 
fte ouderenwerk in 2024”. 
Waarom ‘tijdelijk’?  
(en 1 extra fte ouderenwerk is geen ‘extra’ maar een aantal jaren geleden vervallen functie waarvan 
al jaren beloofd wordt dat deze opnieuw zal worden ingevuld!) 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 25: Pag. 98 / De risico’s: 
 R11 Risico Xonar: 
Wat wordt bedoeld met “PM”? 
  
 
Antwoord: 
 
Vraag 26: Pag. 99 / laatste alinea: 
Het Algemeen Bestuur van de GGD heeft besloten “ …..geen financiële reserve aan te vullen……..Dit 
betekent dat iedere financiële tegenvaller ten laste kan komen van de gemeenten”. 
Kan dit besluit zo maar worden genomen, zonder overeenstemming met de betrokken gemeenten?  
(Zie voorbeeld Xonar) 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 27: Pag. 84 + 85 / laatste alinea: 
 Laatste regel: “Het beschikbaar krijgen en houden van voldoende vrijwilligers”. 
 
Antwoord: 
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De overheden leggen steeds meer taken, werkzaamheden en verantwoordelijkheden bij 
vrijwilligersorganisaties (veelal  het voorliggend veld, zoals de huiskamerprojecten) <->  
Daartegenover staat dat mensen op latere leeftijd met pensioen gaan, veel actieve en kundige 
vrijwilligers hierdoor worden gemist, mensen steeds minder bereidt zijn vrijwilligerswerk te 
verrichten, verplichtingen en verantwoordelijkheden willen aan gaan, en het ontbreekt alle 
organisaties en verenigingen dan ook aan te weinig vrijwilligers met name bestuursleden. 
Is dit niet tegenstrijdig en hoe denkt de gemeente dit gegeven en probleem aan te pakken? 
 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag 28: Pag. 85 / laatste regel: 
 “….”het ministerie de opdracht gegeven om met een voorstel te komen”…(i.z. BUIG). 
- Wat is de stand van zaken?  
- Is het ministerie inmiddels met een concreet voorstel gekomen? 
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 29: Pag. 90 / alinea 4: 
Wat wordt nu met het beschikbaar budget voor de voortzetting van Praktech (RVC-exp. 23) van € 
100 duizend euro in 2024 gedaan nu de Stichting Slot Schaesberg ophoudt te bestaan?  
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 30: Pag. 96 + 97 / Bijdrage aan Professionele Gesubsidieerde Organisaties                          
 en alinea 4, pag. 97: 
Waarom wordt een ontmoetingsochtend voor ouderen van Belangenvereniging Rimburg in 
gemeenschapshuis d’r Eck gezien als een ‘Algemene Voorziening Dorpsinloop’ en financieel anders 
en hoger gewaardeerd ( € 7000,- voor een wekelijkse activiteit) tegenover 12 huiskamerprojecten 
die meerdere activiteiten per week organiseren en de kosten van het beheer van een eigen ruimte 
moeten ophoesten en samen maar € 5000,- subsidie ontvangen via Welzijn en € 5000,- via de 
WMO?                                                                                                                                               (samen 
€ 10.000,- voor 12 huiskamerprojecten in meerdere buurten tegenover                          € 7000,- 
enkel voor Rimburg) 
Ze verdienen onzes inziens immers elk minimaal € 7000,- gezien de kosten.  
 
 
Antwoord: 
 
Vraag 31: Pag. 101 / alinea 2: Xonar 
De extra financiële bijdrage die de gemeente Landgraaf en anderen gemeente hebben moeten 
leveren was zeer hoog. Er was sprake van een eenmalige noodzakelijke bijdrage. Maar wat kunnen 
we voor 2024 van Xonar verwachten? 
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Antwoord: 
 
 
 
 
 
 
 


